

SHKP Volunteer Team wins multiple awards in the 1st Hong Kong Volunteer Award 集團義工隊在第一屆「香港義工獎」獲頒多個獎項

The SHKP Volunteer Team puts the Group's longstanding belief in Building Homes with Heart into practice. Despite the pandemic situation and the related stringent precautionary measures, the team adjusted its service model to provide support and express care for those in need in the community over the past three years. The team received recognition for its enthusiasm by winning multiple awards in the 1st Hong Kong Volunteer Award.

Co-organized by the Home and Youth Affairs Bureau and the Agency for Volunteer Service, the Hong Kong Volunteer Award is dedicated to recognizing the contribution of outstanding volunteers, corporations and organizations from various sectors, and cross-sectoral partnership projects in Hong Kong. The SHKP Volunteer Team garnered multiple awards, including the Top Ten Highest Volunteer Hours (Corporate with 1,000 or above full-time employees), the Excellence Gold Award (Corporate & Non-Commercial Organization), and Outstanding Collaboration Project for the Redevelopment of Pak Tin Estate – Neighbourhood Support Programme. In addition, over 10 colleagues received the Excellence Gold Award (500 volunteer hours or above in 2021), in recognition of their active participation in volunteer service.

集團義工隊一直秉持「以心建家」的信念，過去三年雖然受疫情和防疫措施所限，但透過不斷調整服務方式，持續關懷社會上有需要人士。這份熱心，令他們在第一屆「香港義工獎」中獲頒多個獎項。

「香港義工獎」由民政及青年事務局與義務工作發展局合辦，旨在嘉許本地傑出義工、企業、各界機構，以及義工協作計劃對社會的貢獻。集團義工隊除獲得「年度十大最高義工時數(全職僱員人數1,000人或以上之商業機構)」、「卓越金獎(企業及非商業機構)」外，更以「白田邨重建-友情人鄰里計劃」獲頒「傑出協作計劃」。此外，有十多位義工隊成員獲得卓越金獎(2021年義工服務時數500小時或以上)，以表揚他們積極參與義務工作。



SHKP Volunteer Team receives recognition by winning multiple awards in the 1st Hong Kong Volunteer Award
集團義工隊在第一屆「香港義工獎」獲得多項嘉許，備受社會肯定

SHKP-Kwoks' Foundation grants beneficiary students to participate in social-cultural activities

新鴻基地產郭氏基金資助受助同學參與公益文化活動

The SHKP-Kwoks' Foundation has provided scholarships at various universities in Hong Kong and the Mainland to enable talented but underprivileged students to complete their university education, benefiting many. In order to extend the range of grant beneficiaries from individuals to social groups, the Foundation supports graduates to form alumni groups to make more effective use of donations, improve the quality of talent development, and enhance the scholarship brand. The SHKP-Kwoks' Northwest University Student Association held the Hunan Red Tourism Summer Event earlier enhancing the participating students to learn more about the development of red cultural tourism in Changsha, Hunan province, and the history of China to gain insight through practice. And the Nanjing University Student Association held a Weekend Voluntary Teaching Event, providing weekend classes for stay-at-home children in Longpao Subdistrict, Liuhe District, Nanjing City, to help them feel cared for by the community through the provision of learning support.

新鴻基地產郭氏基金於香港及內地多間大學設立獎助學金，讓品學兼優的清貧學生完成大學教育，受助者眾。同時，為使資助效益由獨立個體推展至社會群體，基金支持受助畢業生組成校友群，以提升善款的使用效益、人才的培養質量和助學金的品牌。「西北大學新地郭氏勵志社」早前舉辦「瀟湘紅旅勵志暑期實踐活動」，讓參與學生了解湖南長沙紅色文化旅遊發展，感受中國歷史及通過實踐增長見識；而「南京大學鴻新社」則舉辦「青春桃李活動」為南京市六合區龍袍街道的留守兒童舉行週末課堂，透過提供學習支援讓他們感受社會關愛。



The SHKP-Kwoks' Northwest University Student Association and the Nanjing University Student Association organize social-cultural activities
「西北大學新地郭氏勵志社」及「南京大學鴻新社」舉辦公益文化活動